
 

 
 
 
 
 
 
 

    

 

 

 
 

TĚLOCVIČNÁ JEDNOTA SOKOL ROZOTKY U PRAHY 
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Zápis z  valné hromady  
26.3.2018 

 
 

 

 

 

 

 

 



Valná hromada Tělocvičné jednoty Sokol Roztoky u Prahy se uskutečnila dne 26.3.2018 v 18:30 
hod. v přísálí sokolovny. Valnou hromadu zahájil a vedl její jednání starosta jednoty Martin Švarc. 
 
 
Počet všech členů jednoty ke dni konání valné hromady: ……612…………. 
 
Počet zletilých členů jednoty ke dni konání valné hromady: ………170……….. 
 
Zástupce župy se nedostavil, starosta města J. Jakob se omluvil. 

 
 
Valná hromada zvolila mandátní komisi ve složení: 

Naďa Vanková 
Martin Sasková 
Mandátní komise určila ze svého středu předsedu Naďu Vankovou  

 
Valná hromada zvolila návrhovou komisi ve složení: 

Jiří Tomiška 
Petr Šturm 
Jakub Lukáš 
Návrhová komise určila ze svého středu předsedu J. Tomišku  

 
 
Zapisovatelkou byla zvolena: ……Jakub Lukáš…………………… 
 

 
Mandátní komise podala zprávu o usnášeníschopnosti valné hromad: 
Vzhledem k tomu, že jednota má ke dni konání valné hromady více než 100 zletilých členů, byl 
výborem jednoty stanoven klíč k volbě delegátů 1 : 10. Valné hromadě je v okamžiku zahájení 
přítomno celkem 
 

……27….. 
zletilých členů (delegátů) z celkového počtu pozvaných, tj. 100 %, valná hromada je schopna 
usnášení. 
 

 
Valná hromada schválila program jednání dle návrhu předloženého výborem jednoty a 
obsaženého v pozvánce takto: 

 Volba pracovního předsednictva a komisí (mandátová, návrhová)  

 Zprávy starosty, kontrola usnesení z minulé valné hromady TJ  

 Zprávy hospodářky a kontrolní komise  

 Zprávy o činnosti oddílů  

 Čerpání rozpočtu 2017 a návrh rozpočtu na r. 2018  

 Rozprava 

 Usnesení VH  
 

 
 
 
 



Poté byly předneseny zprávy: 

Zprávu starosty přednesl Martin Švarc 

Zprávu hospodářky přednesla Pavlína Šaljič 

Zprávu předsedy kontrolní komise přednesl Jiří Tomiška 

 
 
Zprávy oddílů o jejich činnosti 

Přítomní zástupci všech oddílů informovali účastníky VH o činnostech svých oddílů. Zprávy 
postupně přednesli: 

za oddíl atletiky ………M. Matas………… 
 
za všestrannost ………M. Sasková………… 
 
za kulturistiku ………J. Křehnáč…………… 
 
za nohejbal …………M. Švarc (zastpupil B. Ščučku) ………… 
 
za oddíl volejbalu ……P. Šturm, E. Juranová, Š. Čížková, H. Hacklová… 
 
za stolní tenis……. J. Lukáš ……. 

 
Čerpání rozpočtu 2017 a návrh rozpočtu na r. 2018 přednesl starosta jednoty Martin Švarc. 
 
 
 
Rozprava 

Naďa Vanková informovala o nesouladu v počtu členů TJ dle evidence přihlášek a zaplacených 
sokolských příspěvků v porovnání s daty vykazovanými oddíly v registračních formulářích 
odboru sportu.  

Zástupci oddílu volejbalu požádali valnou hromadu o schválení ročního příspěvku ve výši 10 tis. 
Kč jako odměnu za údržbu a provoz kurtu na plážový volejbal. 

M. Švarc a M. Matas informovali účastníky VH o možnostech zajištění a způsobu splácení úvěru 
ve výši 1,5 mil. Kč na rekonstrukci atletického stadionu. M. Matas vyzval výbor TJ, aby se pokusil 
zajistit příspěvek na financování rekonstrukce areálu ze strany ČOS, například formou odpuštění 
členských příspěvků. Dále informoval VH o přípravách realizace rekonstrukce dráhy a poděkoval 
výboru TJ a starostovi za získání dotace z MŠMT a města. 

J. Tomiška navrhl, aby TJ zajistila daňového poradce pro přípravu vyúčtování velké dotace. Dále 
vyzval výbor TJ, aby se pokusil co nejdříve splatit úvěr související s realizací stavby. 

Oddíl volejbalu žen požádal o změnu nastavení časovače v dámských sprchách, kde je neúnosně 
krátký interval (okolo 3s) a vyčištění trysek kropítek. 

J. Tomiška doporučil jmenovat člena TJ, který se bude dlouhodobě zabývat kontrolou spotřeby 
energií (el. energie, plyn, voda). 

 
 
 
 



Usnesení valné hromady 

 
Valná hromada schvaluje: 

a. zprávy starosty o činnosti výboru TJ za uplynulý rok, 
b. zprávu hospodářky o hospodaření jednoty a inventarizaci majetku, 
c. zprávu kontrolní komise,  
d. rozpočet na rok 2018, 
e. Směnu pozemku TJ (bude použit pro rozšíření hlavní průjezdné komunikace městem) 

za pozemek města před kavárnou Eiffel (bude použit pro provoz venkovní 
restaurace).  

f. Čerpání úvěru ve výši 1,5mil. Kč na realizaci rekonstrukce atletického stadionu 
g. Pravidelnou roční odměnu 10tis. Kč oddílu volejbalu mužů za údržbu a provoz kurtu 

na plážový volejbal.  
 

 
 
Valná hromada bere na vědomí: 

a. zprávu mandátní komise o účasti na valné hromadě, 
b. zprávu o členské základně, 
c. zprávy oddílů. 

 
 
Valná hromada ukládá:  

a. Zajistit udržitelný stav areálu TJ Sokol Roztoky u Prahy a snažit se o zlepšování jeho 
využitelnosti. 

b. Spolupracovat s Městem Roztoky a neziskovými organizacemi. 
c. Získávat dotace z vyhlášených dotačních titulů na provoz oddílů a rekonstrukci areálu. 
d. Prezentovat TJ Sokol. 
e. Oslovovat sponzory, především pak v souvislosti s úhradou úvěru na Reko AS. 
f. Informovat čtvrtletně oddíly o čerpání jejich oddílových rozpočtů. 
g. Zachovat výši členských příspěvků. 
h. Vypracovat a udržovat systém vyplácení mezd cvičitelům, systém zapracovat do interní 

směrnice. 
i. Zajistit daňového poradce pro vyúčtování dotace MŠMT 133D531. 
j. Zajistit přehledné sledování nákladů za energie. 
 
 
V …Roztokách…., dne …26.3.2018…. 
 
 
Zapisovatel:      Starosta: 
 
 
Předseda návrhové komise:    Členové návrhové komise: 

 
 
 
 
 
Přílohy zápisu (dle programu): 
Prezenční listina, Zpráva starosty, Zpráva hospodářky, Zpráva kontrolní komise 


